
      Bestyrelsesmøde 7/8-2023 

 

 

  Referat bestyrelsesmøde d. 7 august 2023 

Dagsorden:  

1. Godkendelse af dagsorden og valg af referent.  
2. Orientering v/formanden 
3. Økonomi v/Torben  
4. Nøgler 
5. Kontingent for grundejerforeninger i Nord v/Lars 
6. Årshjul for bestyrelsen v/Lynge 
7. Bookning – hvem følger op 
8. Nyt fra afdelingerne  
9. Eventuelt 
10. næste møde 

 

Mødedeltagere: Lynge, Lars, Preben & Ole. Fraværende: Ann, Bent. Afbud Torben. 

1. Ole valgt til referent. 

2. Lynge gav udtryk for at han fik en masse mail som formand, det kunne være svært at vide 

hvilke mails der skulle adresseres til hvem. Mails vedrørende ungdom bør adresseres direkte 

til dem. 

Ungdom bør også komme med på afbudslisten fra Pilehaveskolen, så der er kortere vej i 

kommunikationen. 

3. Økonomi venter vi med at se på til næste møde når betaling er kommet i hus fra alle medlemmer. 

Ungdom fik godkendt bespisning til sæson opstartsmødet for trænere. 

4. Nøgler er igen et ømt punkt. Henning har ikke endnu overdraget klubbens ekstra nøgler. Lynge 

tager affarie.  Flere fra ungdom har både nøgler & brikker til IC for at kunne komme ind ved tidlig 

fredags lukning. 

Ole gjorde gældende at han ikke ville være ene ansvarlig for åbning af boldskabe m.m hver eneste 

Tirsdag & torsdag hele året rundt. Lars foreslog at man lavede en telefonliste over nøglepersonerne 

Med adgang til boldrum & boldskab, hvis ingen af nøglepersonerne var til stede, det gælder både IC 

& Pilehaveskolen. Desuden foreslog han at der blev sat en nøgleboks op ved glasdøren på 

Pilehaveskolen. Ole tager selv kontakt til skolen. Han har selv en ny boks som kan bruges. 

Det er kun få andre der skal have adgangs kode til nøgleboksen. F.eks Michael H. & evt Bent, Tim. 

5. Lars har haft en langvarig kontakt med 2 grundejerforeninger, som godt vil være medlemmer af 

klubben. Pilehavegård har accepterede et medlemsgebyr for grundejerforeningen for et år, koster 

kr. 1500,-. Rensagerparken skal drøfte dette på et bestyrelses møde d. 26. august. Som 

grundejerforening bliver man en ny afdeling i klubben & skal således stille med en repræsentant i 

klubbens bestyrelse. 

6. Lynge præsenterede et årshjul, hvor alle de faste aktiviteter & begivenheder er plottet ind, heri kan 

div datoer så sættes ind, nye ell. Glemte, nye aktiviteter kan tilføjes på listen. 

7. Bookning af baner hos kommunen tager Lars & Torben sig af. Torben af senior & Lars af ungdom. 



8. Lars fortalte at ungdom har indled en samarbejde med Brøndby & Glostrup badminton om at lave 

én turnering som supplement til de landsmesterskaber som ikke alle kan være med til. 

Vi diskuterede Ole,s forslag om et 4 herrehold, 60+. Der var gode argumenter for & imod. 

Beslutning om nyt hold er sat på pause, Ole spørger DGI om niveauet på 60+ & vi vurdere om der er 

spillere nok til et 60+ hold. Beslutning skal være inden d. 24 august. Preben tilmelder de 4 

nuværende 4 hold til DGI. Ole har snakket med DGI om muligheden for at få nogle modstandere 

noget tættere på Vallensbæk for ” hans ” hold 4, da Viby er den nærmeste modstander, de andre er 

alle på Vestsjælland. 

Preben & Lars forsøger at starte arrangementet, ” voksen fjer ” for at tiltrække flere voksne til 

badminton 

Preben skal være instruktør. 

9. Klubmesterskaber er besluttet til sidst i maj, fri af konfirmationer & landsmesterskaber m.m. 

Lars mente at 88 seniorer er vel lidt i vores klub. Enighed om at gøre noget ved det. Tages op ved 

næste møde. 

Desuden en del snak om tiltaget om at dele seniorerne op 3 styrke klasser. Michael Hornstrup, 

Michael Frederiksen & Ole forsøger at inddele spillerne i de 3 klasser.  

Enighed om en forsøgs periode, fra d. 1/9 – 2023 indtil videre. For at se om hvordan det bliver 

modtaget af ALLE torsdagsspillere. 

Da Bjarne ikke ønsker at lave spilleplan til om torsdagen mere, ønskes der en ny spiller på posten. 

Dette blev meldt ud til spillerne i torsdag d. 10 august, til træning af Ole. Der var mange til træning 

så de fleste er informeret. Planlægger af spilleplan bør være en uden for bestyrelsen. Sæson start 

er jo torsdag d. 7 september. 

Ole fortalte om boldforbruget i den seneste periode ifølge skema. Der er registreret forbrug af 94 

rør. Forbruget er tilsyneladende faldet lidt efter at der er blevet skiftet filter i fugt dispenseren. 

Registrering af boldforbrug ønskes forsat, så vi kan se hvilke afdelinger der bruger hvor mange 

bolde. 

10. Næste møde mandag d. 9 okt. Kl 18:00 Kultur & borgerhuset. 

  

Hilsen Ole 

 

 


